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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Středa, 29. března 2023 v 9:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D.  

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Adéla Lamaczová od bodu 5 online 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

prezenčně bod 1-7, online od bodu 8 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. online 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik 

Mgr. David Švestka 

Jaroslava Jamrichová 

Jana Melicharová 

Van Anh Nguyenová online 

 

Omluveni: 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

Viktorie Sekaninová 

Veronika Slezáková 

Nepřítomni: 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

doc. PharmDr. Peter Kollár, Ph.D. 

proděkan; přítomen od bodu 4 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 
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15. řádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity 

(dále jen „AS FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 22. března 2023 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání  

2. Schválení programu  

3. Volba zapisovatele 

4. Informace děkana  

5. Rámcový rozpočet FaF na rok 2023 

6. Předchozí souhlas se jmenováním člena Vědecké rady FaF MU 

7. Předchozí souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FaF MU 

8. Výroční zpráva o činnosti za rok 2022 

9. Různé 

10. Návrh a schválení usnesení 

11. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 
1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF MU PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. přivítal přítomné a zahájil řádné 

zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. Konstatoval, že 

senát je usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu jednání  

Předseda představil program předložený v pozvánce. Otevřel diskusi – nikdo se nepřihlásil. 

Program byl schválen ve znění předloženém v pozvánce. 

Hlasování: 13 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

3. Volba zapisovatele 

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. navrhl jako zapisovatele sám sebe. Z pléna 

jiný návrh na zapisovatele nepadl. Zapisovatelem byl schválen Dr. Goněc. 

Hlasování:  10 – pro, 0 – proti, 1 – se zdržel 

 

4. Informace děkana 

Děkan informoval senát o dění na fakultě od posledního zasedání: 

• Na doporučení RMU byl doplněn organizační řád o délku funkčního období přednosty 

ústavu v délce 5 let, tak jak bylo doposud zvykem. 

• Od 1. 4. se ujmou funkcí noví přednostové ústavů – ÚPL prof. Šmejkal, ÚMF dr. Treml, 

ÚFTech doc. Kubová, ÚCHL doc. Bobáľ a ÚFTox doc Kollár. Přednostové vzešli 

z výběrových řízení konaných podle standardů HR Award. Pan děkan uvedeným 

pogratuloval.  

• Pan prof. RNDr. Václav Suchý, DrSc., Dr. h.c. získal Cenu města Brna v oblasti 

lékařských věd a farmacie 

• Pan doc. RNDr. Jozef Kolář, CSc. získal Medaili Jána Webera Slovenské 

farmaceutické společnosti. 

• Proběhla evaluace RMU s pozitivním výsledkem 

• Úspěšně proběhla konzultace se SÚKL ohledně GMP prostor v budoucím 

BioPharmaHubu 

• Byl sestaven návrh přístrojů plánovaných pořídit z projektu PHD infra, kde má FaF 

alokováno 50 mil. Kč. Přístroje by měly pokrýt potřeby všech ústavů.  

Předseda otevřel diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 
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5. Rámcový rozpočet FaF na rok 2023 

Předseda AS uvedl bod a požádal nejprve o stanovisko předsedu Ekonomické komise AS doc. 

Gajdzioka. Doc. Gajdziok uvedl, že Ekonomická komise návrh podrobně projednala s paní 

tajemnicí, rozpočet je prorůstový a doporučuje ho AS ke schválení. Následně předseda AS 

promítl písemné doporučující stanovisko Ekonomické komise. Paní tajemnice Ing. Ježková 

podrobně představila jednotlivé tabulky a položky v návrhu.  

Předseda otevřel diskusi:  

Dr. Parák se otázal, zda by kromě tabulky s čistými hospodářskými výsledky jednotlivých fakult 

nebyly k dispozici i tabulky s podrobnými příjmy a výdaji jednotlivých fakult. Paní tajemnice 

odkázala na výroční zprávu vydávanou rektorátem, která bývá ale k dispozici až v polovině 

roku. Dohodla se s Dr. Parákem na předání zprávy, jakmile bude k dispozici a nabídla odborný 

komentář.  

Mgr. Švestka vznesl dotaz ohledně sdílené výuky – zda se ví, kolik bude stát, a zda lze údaje 

porovnat s loňskem. Paní tajemnice uvedla, že loňská částka je odečtena od letošních 

provozních výdajů a letošní výdaje budou známy zase až za rok. Částka se vypočítává podle 

přesně daných pravidel. 

Předseda zahájil hlasování. 

 

Hlasování: 14 - pro, 0 – proti, 0 – se zdržel 

 

6. Předchozí souhlas se jmenováním člena Vědecké rady FaF MU 

Předseda požádal o uvedení bodu pana děkana. Pan děkan uvedl, že navrhovaná změna ve 

Vědecké radě FaF MU souvisí s personálními změnami na UVLF Košice. Emeritní rektorka 

prof. Mojžišová rezignovala na členství ve vědecké radě, pan děkan oslovil nového rektora 

prof. Nagye, který s členstvím souhlasí. Proto pan děkan žádá AS o vyslovení předchozího 

souhlasu s jeho jmenováním.  

Předseda otevřel diskusi, nikdo se nepřihlásil. 

Hlasování proběhlo v IS aplikaci e-volby. 

  

Hlasování: 14 – pro, 0 – proti, 0 – se zdržel 

 

7. Předchozí souhlas se jmenováním členů Disciplinární komise FaF MU 

Předseda připomněl, že podle disciplinárního řádu je mandát disciplinární komise dvouletý. 

Členové disciplinární komise byli jmenováni v polovině února 2021 a jejich mandát tedy již 

skončil. Komise má šest členů a dva náhradníky, vždy tři členové a jeden náhradník z řad 

akademických pracovníků a stejně tak z řad studentů. Oproti předloženému seznamu, kde 
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není uveden náhradník z řad akademických pracovníků navrhuje pan děkan Dr. Kotolovou, 

kterou v mezičase oslovil a vyjádřila souhlas s členstvím. 

Předseda otevřel diskusi, nikdo se nepřihlásil.  

Hlasování proběhlo v IS v aplikaci e-volby.  

Hlasování:  

PharmDr. Bc. Hana Kotolová, Ph.D. (náhradnice)  13 - pro 

Mgr. Aleš Kroutil      14 - pro 

Doc PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D.   13 - pro 

Doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D.    14 - pro 

Julie Kubíková      14 - pro 

Natalie Pončková      13 - pro 

Natalie Skalníková (náhradnice)    14 - pro 

Veronika Slezáková      14 - pro 

Všem navrženým byl udělen předchozí souhlas ke jmenování do Disciplinární komise FaF 

 

8. Výroční zpráva o činnosti za rok 2022 

Předseda na úvod bodu informoval o technické opravě v počtu publikací ve WOS a Scopus a 

v čísle organizovaných konferencí oproti předložené verzi na str. 24 a 25. Byly doplněny 

publikace a konference nesprávně vyplněné v IS. V aktuální verzi jsou konečné údaje k 28. 3. 

2023. Předseda předal slovo vedení fakulty – paní proděkanka Ambrus představila oblast 

vzdělávání, pan děkan představil oblast vědeckou, výzkumnou a tvůrčí, oblast 

internacionalizace, pan proděkan Treml představil vnější vztahy a třetí roli fakulty. 

Předseda otevřel diskusi, nikdo se nepřihlásil. 

Hlasování: 14 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

9. Různé 

Předseda zmínil nastávající volbu rektora MU v pondělí 3. 4. 2023. Dále pozval jménem 

nepřítomných pánů proděkana Bobáľa a dr. Mokrého všechny studenty k účasti na Studentské 

vědecké konferenci. Mgr. Švestka z organizačního výboru požádal všechny, aby se do 31. 3. 

2023 přihlásili, neboť potřebují z organizačních důvodů znát počet účastníků. 

Předseda otevřel diskusi, nikdo další se nepřihlásil. 

 

10. Návrh a schválení usnesení  

Předseda navrhl text usnesení a otevřel diskusi. Mgr. Švestka navrhl, aby dr. Kotolová a 

studentka Skalníková byly uvedeny v usnesení jako náhradnice. Návrh usnesení byl 

předložen v následujícím znění: 
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Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Souhlasí s rámcovým rozpočtem FaF MU na rok 2023 v předloženém znění 

2. Uděluje předchozí souhlas se jmenováním prof. MVDr. Jozefa Nagye, PhD. členem 

vědecké rady FaF MU  

3. Uděluje předchozí souhlas se jmenováním navržených členů Disciplinární komise 

FaF MU: 

PharmDr. Bc. Hana Kotolová, Ph.D. (náhradnice) 

Mgr. Aleš Kroutil 

Doc PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

Doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

Julie Kubíková 

Veronika Slezáková 

Natalie Pončková 

Natalie Skalníková (náhradnice) 

4. Projednal a schvaluje Výroční zprávu o činnosti FaF MU za rok 2022 v opraveném 

znění. 

 

Návrh usnesení byl schválen. 

Hlasování: 12 – pro, 0 – proti, 0 – se zdrželi 

 

11. Ukončení zasedání                                       

Předseda AS FaF PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. ukončil řádné zasedání Akademického 

senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity. 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Zapisovatel 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 
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